



BIG WORLD ONE CARD

dear customer

thank you for your trust and joining us to be one of our customers
customer you will enjoy a lot of advantages and offers in the silver membership
The silver membership is valid for one year

LIFETIME" ADVANTAGES"

inside Egypt and outside Egypt at the best %10 Discount - available price on the international booking sites
The best prices of flight tickets on all airlines in the world -
Enjoy discounted rate on food and beverages and SPA on - the participating hotels

عميلنا العزيز ...

نود ان نشكرك على ثقتك وانضمامك الينا لتكون احد عملاء شركة كلوب وورلد حيث تتمتع بالمزيد من المزايا والعروض فى العضوية الفضية صالحة لمدة عام .

مزايا "مدى الحياة "

خصم 10% داخل مصر وخارجها على افضل سعر متاح على مواقع الحجز العالمية .
افضل سعر لتذاكر الطيران على جميع خطوط الطيران فى العالم .
تمتع بنسبة خصم على الاغذية والمشروبات و SPA فى الفنادق المشاركة .



EGYPT : 72 GAMEAT ELDWAL STREET - MOHANDSEEN, GIZA, EGYPT - 00201000096017

Hotline: 19809

EGYPT / BAHRAIN / DOHA / SAUDI ARABIA / DUBAI / ITALY / TURKEY / KUWAIT





BIG WORLD ONE CARD

Vouchers hotel

- 1 Coupon, free night for two persons unconditional
- 1 Coupon, pay two nights and get an additional night in the Royal Maxim Palace Kempinski Hotel Cairo
- 1 Coupon, pay one night and get a discount 50% on the additional night at the Royal Maxim Palace Kempinski Hotel Cairo
- 1 Coupon, pay two nights and get one additional night at Conrad Hotel Cairo
- 1 Coupon, pay two nights and get one night at Semiramis Intercontinental Hotel Cairo
- 1 Coupon, pay two nights and get a discount 50% on the additional night at Semiramis Intercontinental Hotel Cairo
- 1 Coupon, Pay two nights and get one additional night at Fairmont Nile City Hotel Cairo
- 1 Coupon, Pay one night and get a discount 50% on the additional night at Fairmont Nile City Hotel Cairo
- 1 Coupon, pay three nights and get one additional night at oberoi Sahl Hasheesh
- 1 Coupon, pay three nights and get one additional night in the floating boat oberoi Phila Aswan
- 1 Coupon, pay five nights and get two additional nights in the floating boat oberoi Zahra Aswan
- 1 Coupon, pay four nights and get one additional free night in the available hotels
- 1 Coupon, pay four nights and get one additional night at any hotel inside or outside Egypt in the available hotels

كوبونات (فنادق)

- (١) كوبون ليلة مجانية لفردين (غير مشروطة)
- (١) كوبون ادفع ليلتين تحصل على ليلة إضافية فى فندق رويال مكسيم بالاس كمبىنسكى (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ليلة وتحصل على خصم ٥٠٪ على الليلة إضافية فى فندق رويال مكسيم بالاس كمبىنسكى (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ليلتين تحصل على ليلة إضافية فى فندق كونراد (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ليلة وتحصل على خصم ٥٠٪ على الليلة الاضافية فى فندق كونراد (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ليلتين وتحصل على ليلة إضافية فى فندق سميراميس انتركونتينتال (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ليلة وتحصل على خصم ٥٠٪ على ليلة إضافية فى فندق سميراميس انتركونتينتال (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ليلتين وتحصل على ليلة إضافية فى فندق فيرمونت نيل سيتى (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ليلة وتحصل على خصم ٥٠٪ على الليلة إضافية فى فندق فيرمونت نيل سيتى (القاهرة)
- (١) كوبون ادفع ٣ ليالى تحصل على ليلة إضافية فى اوبرى سهل حشيش
- (١) كوبون ادفع ٣ ليالى تحصل على ليلة إضافية فى المركب العائم اوبرى فيلة (أسوان)
- (١) كوبون ادفع ٥ ليالى وتحصل على ليلتين فى المركب العائم اوبرى زهرة (اسوان)
- (١) كوبون ادفع ٤ ليالى تحصل على ليلة إضافية مجاناً فى الفنادق المتاحة
- (١) كوبون ادفع ٤ ليالى وتحصل على ليلة إضافية فى أى فندق داخل أو خارج مصرفى الفنادق المتاحة





BIG WORLD ONE CARD

Voucher Air lines

1coupons, Free round- trip ticket upon booking the accommodation upon booking 6 consecutive nights in the five-star hotels Or discount with 50% of the ticket value upon booking 6 consecutive nights in the four-star hotels in the available hotels. and that is not including the following countries (Morocco - Eastern Asia - America) in the available hotels

1Coupon, a discount 50% on flight ticket going and returning upon reserving an accommodation for 6 nights in one hotel from the following areas, Internal flight (Sahl Hasheesh - Sharm El Sheikh) in the available hotels and

(خطوط طيران)

(١) كوبون تذكرة مجانية ذهاب وعودة عند حجز إقامة في فندق ٥ نجوم امدة ٦ ليالى متتالية او خصم ٥٠% من قيمة التذكرة ذهاب وعودة عند حجز ٦ ليالى في فندق ٤ نجوم وذلك لايشمل الدول الاتية (المغرب - شرق اسيا - أمريكا) في الفنادق المتاحة.

(١)كوبون خصم ٥٠% على تذكرة الطيران ذهاب وعودة عند حجز إقامة ٦ ليالى في فندق من المناطق الاتية طيران داخلي (سهل حشيش - شرم الشيخ) في الفنادق المتاحة.

VOUCHER ENTERTAINMENT SERVICES AND PLACES

1Coupon pick up from and to Cairo international Airport
1coupon transporting from and to Cairo Airport
1Coupon, pay 3 days and get a free day only for rental car
1Coupon for issuing a visa for any country in the world upon booking 6 consecutive nights at any 4 or 5 star hotels around the world
1Coupon marketing service and business development for companies and Individuals
1Coupon for reserving 2 free tickets to Disneyland city upon booking 6 consecutive nights in a 5 or 4-star hotel around the world in the available hotels
1Coupon for 2 tickets (for Ferrari and World) on an stay of 6 nights with a discounted rate on the reserved 4 or 5 stars hotel in the available hotels
1Coupon 2 tickets (Dubai Park Legoland) on a stay of 6 nights with the discounted rate on a 4 or 5-star hotel booking in the available hotels
1Coupon Resense Spa at Kempinski Royal Maxim for enjoying 15% on treatments and 20% on message inside the spa and using the swimming pool with enjoying all discounts with the previous spa without any expenses

(خدمات واماكن ترفيهية)

(الكوبون خدمة توصيل من والى مطار القاهرة
(الكوبون ادفع ٣ أيام و تحصل على يوم أيجار مجاناً لأيجار السيارة

(الكوبون استخراج تأشيرة لأى دولة فى العالم عند حجز إقامة ٦ ليالى متتالية فى أى فندق ٤ أو ٥ نجوم حول العالم
(الكوبون خدمة تسويق وتطوير الأعمال للشركات والأفراد
(الكوبون حجز ٢ تذكرة مجانية لمدينة ديزنى لاند عند الحجز ٦ ليالى متتالية فى فندق ٥ أو ٤ نجوم حول العالم فى الفنادق المتاحة .

(الكوبون ٢ تيكيت) لفيرارى وورلد (على اقامة لمدة ٦ ليالى مع نسبة خصم على حجز الفندق ٤ او ٥ نجوم فى الفنادق المتاحة .
(الكوبون ٢ تيكيت) دى بارك ليجو لاند) على إقامة لمدة ٦ ليالى مع نسبة الخصم على حجز فندق ٤ او ٥ نجوم فى الفنادق المتاحة

(الكوبون Resense Spa بكمبنسكى رويال مكسيم للتمتع ٥٥% على treatments , ٢٠% على masage داخل spa واستخدام حمام السباحة مع التمتع بكل التخفيضات السابقة بدون اى مصاريف . .



BIG WORLD ONE CARD

(TERMS CONDITIONS OF USAGE)

(شروط الاستخدام)

Membership is personal and it is not permissible to transfer for it to another person.

The required coupon to be used should be signed with the signature of the customer and sent to customer service.

The use of coupons must be carried out through the booking offices of CLUB WORLD directly and not with the authority of using the Coupon.

using the coupon is valid according to the priority and possibility of booking.

It is not permissible to gather between any coupon and any other discount offer.

Usage of any coupon is conditional to passing 14 days between using each coupon (according to the fair usage).

Coupons don't have any cash value.

It is impossible to extract substitute for the coupons whether if they were lost or stolen.

For A Better service to be applied & quality of service to be evaluated & improved, your feedback is very important to us, pleas write and send to the email address metioned below

العضوية شخصية ولايجوز التنازل عنها لشخص آخر .

الكوبون المراد استخدامه يكون بتوقيع العميل عليه وارساله لخدمة العملاء .

استخدام الكوبونات يكون من خلال مكاتب الحجز ل CLUB WORLD مباشرة وليس مع جهة استخدام الكوبون .

مدة استخدام الكوبون سارى طبقا لأولوية وامكانية الحجز .

لايجوز الجمع بين اى كوبون واى عرض تخفيضى آخر .

استخدام اى كوبون مشروط بمرور 14 يوم من تاريخ استخدام اخر كوبون (طبقا للاستخدام العادل).

ليس للكوبونات قيمة نقدية .

الكوبونات لا يمكن استخراج بديلا عنها سواء فقدت او سرقت

رايك يهمننا

فى سبيل تقديم خدمة افضل ،وتقييم مستوى الجودة نرجو القليل من وقتكم لكتابة رايكم فى خدمات على البريد الالكترونى الموضح ادناه

www.clubworldcard.com



EGYPT : 72 GAMEAT ELDWAL STREET - MOHANDSEEN,GIZA,EGYPT - 00201000096017

Hotline: 19809

EGYPT / BAHRAIN / DOHA / SAUDI ARABIA / DUBAI / ITALY / TURKEY / KUWAIT

